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Schriftelijke vragen over gebruik fout zand bij bouwprojecten 

 

 

 

     Rotterdam, 14 november 2017 

 

 

 

Geacht college, 

 

Bij de herinrichting van de Burgemeester Oudlaan in Kralingen zijn meerdere nieuw 

aangeplante bomen onnodig afgestorven. Dat blijkt uit onderzoek van De Bomenridders. 

Het gebruik van ontzilt zand bij de aanleg van de tramhaltes van lijn 7 lijkt hiervan de 

boosdoener. In ontzilt zand zijn sporen van zout aanwezig waar bomen voortijdig van 

doodgaan. Er zijn alternatieve soorten zand beschikbaar die níet schadelijk zijn voor 

bomen en planten. Bijvoorbeeld bomenzand dat speciaal is ontwikkeld voor aanplanting 

van bomen, of rivierzand.  

 

GroenLinks is van mening dat groen in het algemeen en bomen in het bijzonder 

bijdragen aan een prettig leefklimaat van de stad. Daarnaast is het afsterven van deze 

bomen pure kapitaalvernietiging. 

 

We hebben de volgende vragen aan het college: 

 

1. Bent u bekend met het afsterven van de bomen aan de Burgemeester Oudlaan, 

en zo ja, deelt u de analyse van De Bomenridders over de oorzaak daarvan? 

 

2. Welke partij heeft besloten om in deze situatie te werken met ontzilt zand, terwijl 

bekend is dat dat schadelijk kan zijn voor bomen? 

 

3. Wat zijn de kosten van het vervangen van de afgestorven bomen door nieuwe, 

levende exemplaren? En door welke partij worden deze kosten gedragen? 

 

4. Welke soort zand wordt doorgaans wordt gebruikt bij (her)beplanting van bomen? 

 

5. Bent u bereid te onderzoeken wat het prijsverschil is tussen gebruikmaken van 

‘gezonde’ zandsoorten (bomenzand en rivierzand) en ‘schadelijk’ zand (onzilt zand 

of klapzand)? 

 



6. Bent u bereid het advies van De Bomenridders op te volgen en aannemers van 

bouwprojecten in het vervolg te verplichten bomenzand of rivierzand te 

gebruiken, zodat bomen niet langer onnodig afsterven na werkzaamheden? Zo 

nee, waarom niet? 

 

7. Zo ja, op welke wijze gaat u dan controleren of aannemers zich aan deze 

afspraken houden? 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

 

 

 

Judith Bokhove 


